
 

UZŅĒMĒJU KONSULTATĪVĀS PADOMES SĒDES PROTOKOLS 

Pilsrundālē, “Rundāles Avotos” 

 

2025. gada 7. maijā                       Nr. 2 

 

Sēde sasaukta 2025.gada 7. maijā plkst. 14.00 

Sēdi atklāj 2025. gada 7. maijā plkst.14.00 

 

Sēdi vada: Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs Toms Auškāps 

 

Sēdē piedalās 7 Uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļi: 

AS “Balticovo” valdes loceklis Toms Auškāps;  

SIA “Bauskas slimnīca” valdes locekle Margarita Epermane; 

SIA “Pilger” pilnvarotā pārstāve Gunita Savicka; 

AS “Agaris Latvia” valdes priekšēdētājs Renārs Skudra; 

Bauskas rajona Ceraukstes pagasta zemnieku saimniecības “Aveņi” pārvaldniece Vita Začesta; 

SIA “Wood4ex” valdes loceklis Jānis Ratnieks; 

Bauskas novada amatnieku, mājražotāju un mazo zemnieku atbalsta biedrības locekle Mārīte 

Kleva 

 

Sēdē nepiedalās 3 Uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļi: 

SIA “JK Kvalitāte” valdes loceklis Kristaps Jakuška; 

KS “Mūsmāju Dārzeņi” uzņēmuma vadītājs uz Komercpilnvaras pamata Edgars Brakše; 

Biedrības “Zemnieku saeima” locekle un Bauskas rajona Mežotnes pagasta zemnieku 

saimniecības “Baltās Anemones” īpašniece Inga Bērziņa; 

 

 

Sēdē piedalās: 

 

Bauskas novada Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītāja Kristīne Dzidruma; 

 

Sēdi protokolē: Bauskas novada Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra speciāliste 

Krista Bunkeviča  

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Sēdes atklāšana. 

2. Darba organizācija. 

2.1. Sanāksmju regularitāte. 

2.2. Informācijas aprite. 

2.3. Padomes darba principi un organizatoriskie jautājumi. 
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3. Risināmo jautājumu identificēšana un prioritizēšana (komunikācijas un sadarbības 

stiprināšana, infrastruktūras uzlabojumi un vides kvalitātes uzlabošana u. c.). 

 

4. Nākamās sēdes plānošana. 

 

 

1.p. 

Sēdes atklāšana.  

 

Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs Toms Auškāps atklāj sēdi.  

 

2.p. 

Darba organizācija. 

Padomes locekļi vienojās, ka regulāras sanāksmes ir būtiskas, lai nepazaudētu fokusu un 

veicinātu mērķtiecīgu darbu. Tika apspriests sanāksmju biežums, un dalībnieki vienojās par 

nepieciešamību tikties reizi mēnesī. 

Diskusijās izcelta vajadzība pēc efektīvas informācijas apmaiņas starp uzņēmējiem, 

pašvaldību un sabiedrību. Tika izteikts priekšlikums piesaistīt moderatoru, lai strukturētu darbu 

un koordinētu iniciatīvas. 

K. Dzidruma informēja par Polijas vēstniecības interesi apmeklēt novadu – visi klātesošie 

atbalstīja piedalīšanos šajā vizītē. 

Padome ir atvērta komunikācijai un sadarbībai ar iedzīvotāju konsultatīvajām padomēm, 

pašvaldību un citām pusēm. 

 

3.p. 

Risināmo jautājumu identificēšana un prioritizēšana (komunikācijas un sadarbības 

stiprināšana, infrastruktūras uzlabojumi un vides kvalitātes uzlabošana u. c.). 

 

Diskutētie un prioritārie jautājumi: 

 Apvedceļš - risks zaudēt tūrisma plūsmas un ekonomisko aktivitāti – nepieciešama rīcības 

stratēģija "garāmbraucošā efekta" mazināšanai. 

 Rail Baltica - piekļuve, ietekme uz pilsētas identitāti un ekonomiku. 

 Zemes ceļu kvalitāte. 

 Mikromobilitāte un piekļuve objektiem - uzsvērta grūtība sasniegt apskates vietas. 

 Dzīvojamais fonds - nepieciešams atbalsts dzīvojamās platības attīstībā. 

 Upju gultņu un tauvas joslu tīrīšana. 

 Rātslaukuma attīstība – mājražotāju tirgus koncepts, pilsētvides estētikas uzlabošana. 

 Pilsētas vizuālā identitāte – uzsvērta nepieciešamība pēc pievilcīga, mūsdienīga vizuālā 

tēla. 

 Jauniešu arodizglītības veicināšana Bauskas novadā. 
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 Lokālpatriotisma stiprināšana – vēlme iedzīvotājos veicināt lepnumu par dzīvi un darbu 

novadā. 

 Sociālās un kultūras vides attīstība, tostarp ģimenēm draudzīgas pilsētvides radīšana. 

 Bauskas kā daudzpusīga galamērķa attīstīšana - tūrisms, medicīna, viesmīlība u.c. 

nozares – alternatīva "pa ceļam uz Lietuvu" domāšanai. 

 

4.p. 

Nākamās sēdes plānošana. 

Nākamā padomes sēde notiks klātienē 2025. gada 3. jūnijā plkst. 14.00 Bauskas novada 

pašvaldības ēkā Uzvaras ielā 1, Bauskā, piesaistot ekspertus apvedceļa un Rail Baltica 

jautājumos. 

 

 

Sēdi beidz 2025. gada 7. maijā plkst. 15.25. 

 

Uzņēmēju konsultatīvās     T.Auškāps 

padomes priekšsēdētājs 

 

Sēdes protokolētāja     K.Bunkeviča 


